



Greve Golfklub - Forretningsudvalg

REFERAT	
Møde:	Nr. 1 / 2018
Dato:	10. januar 2018
Til stede:	Frede Kruse-Christiansen (FKC) Benny Flindt (BF) Inge Larsen (IL) Gitte Rolsted Christensen (GC) deltog som ny regionsgolfkoordinator i en del af mødet
Afbud:	Lotte Stoltenberg (LS)

Regionsgolf	Inden mødets egentlige dagsorden drøftedes klubbens deltagelse i regionsgolf. Den nye koordinator Gitte Christensen deltog og havde forlods fremsendt oversigt over medlemmernes tilmeldinger til turneringen via Golfbox samt forslag til hold. GC foreslog ni hold (mod syv hold i 2017): A, B, Senior A, to Senior C hold, to Veteran C, Veteran D samt ét Superveteranhold. FU anfægtede, at der kun var 16 damer, der havde tilkendegivet, at de ønskede at deltage. Det er færre damer end i 2017, så der vil formentlig fortsat være problemer med at skaffe damespillere til yderligere to hold. GC gav udtryk for, at hun og holdlederne som udgangspunkt kun ville tilbyde de medlemmer, der på forhånd havde tilmeldt regionsgolf, pladser på regionsgolfholdene. FU argumenterer for, at to yderligere hold desuden ville betyde yderligere baneblokeringer. Der var enighed om, at klubben for 2018 ville tilmelde syv hold som i 2017. GC arbejder videre med regionsgolf og tilmelder syv hold.
Pkt. 1	Mødets åbning. A: Evt. yderligere emner til dagsordenen. FKC bød velkommen. Der var ikke yderligere punkter til dagsorden. FKC oplyste, at der var kommet en enkelt henvendelse fra et medlem i forbindelse med annoncen efter en ny frivilligkoordinator. FKC kontakter kandidaten.
Pkt. 2	Siden sidst. A: Opfølgning på- og godkendelse af referat fra møde nr. 7 den 9. november 2017. B: Opfølgning på bestyrelsesmøde 5-2017 den 24. november 2017 C: Klubnyt 17, 18/2017 og 1/2018 – bemærkninger til emnerne. D: Hjemmesideartikler, avis- og medieomtale, annoncer, Teetime, Golf dk m.m. E: Sekretariatsarbejdet. F: Evt. orientering om sidste nyt fra hver enkelt. Punkterne A-F refereres under ét. Der var ingen kommentarer til referatet fra møde 7 af 9. november 2017. Referatet ligger tilgængeligt i dropbox samt på klubbens hjemmeside. Det samme gælder referatet fra bestyrelsesmødet den 24. november. Emnerne fra de siden sidste møde udsendte KlubNyt blev taget til efterretning. KlubNyt nr. 1 var netop udsendt i et nyt layout med billeder. Der var enighed om, at det nye format var læsevenligt og interessant.

	IL orienterede om en artikel med emnet ”Greve Golfklub gør status” som netop var sendt til diverse medier. Der var intet ny om sekretariatsarbejdet, der fungerer fint.
Pkt. 3	3: De faste udvalg – status, arbejde, møder og bemanding. A: Begynderudvalget - referat fra 13/12 udsendt til bestyrelsen. B: Juniorudvalget C: Eliteudvalget D: Turneringsudvalget E: Bane og Miljøudvalget F: PR og Infoudvalget G: Handicapudvalget – referat HCP drøftelser 4/12 udsendt 14/12 til bestyrelsen Referat fra begynderudvalget er taget til efterretning. IL spurgte til eliteudvalgets sammensætning, ikke mindst i relation til hjemmesiden. Hvem er spillerrepræsentanter, efter at Gitte og Nikolaj trak sig i 2017. IL mangler info fra Regel- og HCP-udvalget i forbindelse med teksten på hjemmesiden om hcp-regulering ved oplæg (jf. mail fra Jeppe Dohn) IL tager dette op på bestyrelsesmødet den 28. januar. Der var ikke yderligere at referere fra de enkelte udvalgs arbejde.
Pkt. 4	Klub og Baneejere. A: Samarbejds- og Driftsudvalg – 3-2017. Referat fra 24. november 2017 udsendt 14/12 til bestyrelsen. B: Idrætskonsulenternes model for erhvervssamarbejde – bilag til bestyrelsen FKC mail af 5. januar 2018 C: Status - Ad hoc udvalg: ”Starterhus” D: Klubhus og Cafe. E: Status aftale om Fællestræning 2018 v/FKC F: DGU Short game. Status efter bestyrelsens beslutning på møde 5-2017. Herunder organisatorisk placering. G: Faste Sekretariatsmøder – referater siden sidst udsendt til FU og Best. H: Evt. andre emner. Referat fra SU-møde den 24. november godkendt og ligger på hjemmeside og i Dropbox. Greve Golf har tiltrådt Idrætskonsulenternes model for erhvervssamarbejde. Arbejdet er igangsat og vi venter på, at første virksomhed melder sig. Arbejdet med starterhuset er nu næsten færdigt. Der skal indkøbes et ur. SKL har meddelt, at vi har møbler, der kan bruges i starterhuset. Omkring klubhuset pågår der p.t. arbejde på terrassen. Der laves trin fra udgangsdøre fra den nye del af restauranten i stedet for de midlertidige paller, der har gjort sig ud for trin. Fællestræning: sekretariatet er ved at udfærdige aftalen om fællestræning, der samlet set beløber sig til kr. 150.000. Short Game. Der skal udarbejdes materiale til formålet. SKL udfærdiger materialet i samarbejde med AK. Der skal findes en person, som skal have det overordnede ansvar for Short Game turneringen. Ansaret kunne evt. ligge i begynderudvalget. Intet nyt at referere om sekretariatsmøderne.
Pkt. 5	Sager til orientering, drøftelse eller beslutning. A: Seneste status/udvikling vedr. regnvandsbassinet – Tune Syd langs hul 6 og par-3 banen. B: Status på lokal indførelse af ”de nye golfregler” pr. 1. januar 2018 v/IL C: HCP Årsrevision D: forberedelse af DANA CUP september 2018 E: Evt. andre emner. Regnvandsbassinet er foreløbig gået i stå pga. nogle indkomne indsigelser. SKL skriver til KLAR. Måske kan det nu genovervejes at placere udgravningerne på marken i stedet for inde på banen.

	DGU tilbyder et kursus i de nye regler. Det er meningen, at der fra hver klub deltager nogle enkelte personer, som derefter skal forestå videreformidlingen af de nye regler til medlemmerne. DGU holder et kursus i Greve søndag, den 7. oktober. Vi tilmelder fem personer til dette kursus. Herudover undersøger IL om DGU stiller personer til rådighed, der kommer ud i klubberne ved medlemsmøder for at formidler de nye regler. Vi har fået en henvendelse fra Brian Oswald, som holdt et medlemsmøde i klubben primo 2017. FKC rykker Regel- og HCP-udvalget om sagen med hcp-snyd jf. møde af 4. december 2017. I referatet refereres klart, hvorledes der skal ageres i sagen. DANA CUP afholdes søndag, den 9. september. Endelig aftale med DANA afventes.
Pkt. 6	Intern drøftelse. A: Forslag til opdatering af vedtægter – v/FKC. B: Forberedelse af bestyrelsesmødet den 28. januar C: Forberedelse af Info/Ris/Ros mødet den 7. februar D: Forberedelse af ordinær generalforsamling den 14. marts E: Regionsgolf 2018 tilmelding - bilag mail af 6. januar fra FKC E: Personaleforhold. G: Ad hoc udv. ”Motionsgolf for dig” Samarbejder jf. DGU-aftaler med Ældresagen, Hjerteforeningen, Diabetesforeningen – store medlemsdatabaser med muligheder for Sundhedssamarbejde/medlemsrekruttering. Drøftelse af mulige samarbejdsmodeller med de tre områder. Aktuel henvendelse fra Ældresagens formand – bilag mail af 3. januar 2018 vedhæftet. H: Samarbejde med Grundejerforeningen – flygtningesituationen, trafik. Kommunale høringer m.v. I: Sponsorarbejdet i øvrigt – aktuelle initiativer v/FKC. J: Evt. andre emner. Klubbens vedtægter har været gennemgået med tættekam og skal foretages enkelte småjusteringer. Der har været afholdt to møder med klubbens juridiske konsulent Torben Lindholm. Vi afventer det endelige udspil, som forelægges bestyrelsen ved mødet den 28. januar 2018. “ Bestyrelsesmøde den 28. januar: starter med morgenmad kl. 9. Der serveres frokost og vi afslutter ud på eftermiddagen. Ris/Ros/Infomødet: onsdag, den 7. februar. BF fremviser foreløbigt regnskab samt forslag til budget. Der tilbydes en øl/vand/kaffe. Generalforsamling den 14. marts kl. 19. Dagsorden iht. vedtægter. Der serveres kaffe. Regionsgolf: se tidligere refereret del. Personaleforhold: desværre er vores elev hoppet fra sin elevplads. Niels Lohse er blevet chefgreenkeeper i Rønnede, så vi søger p.t. en afløser for Niels. Motionsgolf: IL har gentagne gange (november 17/januar 18) forsøgt at komme i dialog med formanden for lokalafdelingen af diabetesforeningen. Desværre indtil videre forgæves. Efter en henvendelse fra Ældresagen skriver FKC til formanden for ældresagen og meddeler, at vi netop nu arbejder på at udarbejde et tilbud for patientforeninger. Sponsorarbejdet: Tonny Jørgensen kontakter SPAR NORD. Herudover er klubben blevet kontaktet af ”Sponsornet”, som er en for form sponsornetværk. FKC og SKL har fået mulighed for at deltage i et møde i Frederikssund Golfklub for at gøre sig lidt mere kloge på dette netværk og afklare, hvorvidt det er interessant for Greve Golfklub. Verisure har ikke meldt yderligere tilbage på det foreslåede samarbejde i efteråret 2017.
Pkt. 7	Økonomi. A: Medlemsoversigt pr. 1. januar 2018. bilag vedhæftet. B: Medlemstal 2017 – indberettet til Centralt Forenings Register – bilag vedhæftet C: Aktuel økonomisk status – Evt. bilag fra BF. D: Foreløbigt regnskab 2017 og foreløbigt budget 2018

	E: De ansøgte kommunale puljeordninger 2018. E: Evt. andre emner fra/til kassereren. BF gennemgik klubbens økonomi samt medlemsoversigten pr. 1. januar. Det bemærkes, at det er første gang i klubbens nuværende historie, at vi går ind i et nyt regnskabsår med over 1000 medlemmer. Økonomien kan i korte træk beskrives med ordene ”færre udgifter / større indtægter”. F.eks. blev der på greenfeesiden budgetteret med 725.000, men vi nåede 793.000 – trods det ikke golfvenlige vejr i 2017. Det bemærkes, at det er ærgerligt, at udvalgene ikke bruger deres budgetterede midler. Der blev budgetteret med 144.000 kr. Der blev brugt 110.000 kr. Klubbens økonomi følger det budgetterede. Der er søgt om mobil golfskole (som Horsens) samt en buggy. Der er endnu ikke kommet svar.
Pkt.8	Kommune, DGU, DIF m.fl. A: DGUs Tema og Repræsentantskabsmøde 16. og 17. marts 2018 i Korsør. B: Fast opfølgning på DGUs Sundhedsarbejde – bl.a. tidligere DGU Klubnyt. C: Debatsiden i det nye Golf.dk – ILs henvendelse til DGU. D: Medlemsdatabasen og de nye regler – nyt fra DGU/DIF? E: Skal tilbuddet om ansøgning til puljen: ”den gode idé” udnyttes – emne? F: Sport4Kids – projekt hos os i ugerne 37 – 41 i 2018. G: Åbenskoleportalen – tre skoler. Periode marts til juni 2018. H: Status på indstilling – kommunalt § 17 stk 4 udvalg. I: Evt. nyt fra Idrætsrådet. J. Sommerfestival for alle foreningen den 9. juni – infomøde 17. januar – bilag mail til bestyrelsen af 4. januar. K: Status vedr. flygtninge på Moeskærskolen. L: Evt. andre emner fra/til. IL og FKC deltager i Tema og Repræsentantskabsmødet den 16. og 17. marts i Korsør. Vi søger puljen ”den gode idé” om midler til evt. drift af ”mobil golfskole”. Sport4Kids 2017 var en succes. Forsøges evt. gentaget i 2018. Tre skoler har p.t. lagt billet ind på tilbuddet om skolegolf. Det drejer sig om to 5. klasser samt én 7. klasse. Kommunal indstilling §17 er udskudt. Valget til idrætsrådet foregik i december. MS blev valgt. Klubben er blevet bedt om at indsende vedtægter og referater, da der tilsyneladende har været nogle uregelmæssigheder ved afviklingen af valget generelt. Der er intet nyt at referere på de øvrige punkter.
Pkt. 9	Næste møder. FU 2-2018 – 22. februar 2018 kl. 16.30. Bestyrelse 1-2018 den 28. januar kl. 9. Info/Ris/Ros den 7. februar kl. 17 (OBS ændret til 6. februar) Ordinær generalforsamling den 14. marts kl. 19 Bestyrelse 2-2018 den 14. marts kl. 21
Pkt. 10	Mødets afslutning Mødet blev afsluttet kl. 18.45

For referatet / Inge Larsen / 20.01.2018